
20150812  SS-FORM-011 

保良局兒童助養計劃--更改個人資料通知書  
PLK Child Sponsorship programme --Notifying Change of Personal Information  

 
助養人姓名 Sponsor’s name：_____________________ 

 

助養編號 Sponsor’s a/c no.：_________ 聯絡電話 Tel. no.：_____________________________ 
 

  更改資料項目 Amended Items 

 通訊地址 

Address 

 

 

 

 電話 Tel. no. 

 

 

 電郵 Email 

 

 

 增加 助養兒童 

Add sponsored 

child(ren) 

增加兒童數目 No. of child(ren) to add:  

 

 配定/改選 

助養兒童 

Match/Change 

sponsored 

child(ren) 

原因/要求 Reasons/ Preferences： 

 

 

 其他  

Others 

 

 

 

 

請依以上之指示，更改本人之記錄，並即時生效。 

Please amend my personal information according to the above instructions and effective 

immediately. 
 

 

助養人簽署 Signature：____________________   日期 Date：_________________ 
 

此表格上之個人資料除作上述用途外，本局將不時透過直接郵遞、電郵、電話、手機短訊及傳真等途徑，向  閣下提

供有關本局動向、服務推廣及籌募活動等的資訊，屆時將需要使用 閣下存於本局之聯絡資料及捐款紀錄與 閣下通

訊。如不擬收取，請與本局助養部聯絡或在以下方格內加「」號後交回本局，電話：25769258 或傳真：28906395。 

                 Your personal data provided in this form will be used for the above purpose. The Kuk may use your personal data and donation 

record in the database of the Kuk to send you the most updated information relating to our services, development and the appeal of 

donation campaigns through various channels such as direct mailing, email, telephone, SMS or facsimile, etc. If you do not wish to 

receive such materials, please contact Child Sponsorship Section or put a「」in the box below and send back to Po Leung Kuk 

through Tel: 25769258 or Fax: 28906395 

〔 〕本人不欲收取任何保良局上述的宣傳郵件。 

      I do not wish to receive any promotion materials from Po Leung Kuk as specified above.  

                  

香港 銅鑼灣 禮頓道 66 號 保良局 助養部 

Child Sponsorship Section, Po Leung Kuk, 66 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong   

電話 Tel: 25769258  傳真 Fax: 28906395  電郵 Email : sponchild@poleungkuk.org.hk 

mailto:sponchild@poleungkuk.org.hk

